



檔案編號: JOH/PP244/14H/888388

先生/女士

分派香港教育專業人員協會（「教協」）餘款的有關安排

本公司，凱晉企業顧問有限公司（前稱為羅申美企業顧問有限公司），在教協致函各會員（見附件）的同一日，謹發本函致送各教協會員。

本公司受命於教協，協助教協向合資格的會員以直接轉賬或郵寄劃線支票方式分派餘款。因此，若閣下想以直接轉賬收取，請提供閣下的銀行戶口資料予我們。若閣下想以劃線支票方式收取，請提供閣下最新的本地郵寄地址。

請於本信函發出日期的一個月內（即 **2023 年 12 月 11 日或之前**），掃描以下二維碼或輸入以下網址，填寫網上表格向我們提供閣下的資料：



<https://www.hkptu.org/dis/regform>

在收到閣下的回覆後，我們會用閣下現時備存於教協的個人資料核對閣下的身份，並按閣下的會員資格分派餘款。

如在進入或填寫網上表格的過程中需要技術協助，或希望填寫實體紙質表格，請致電熱線+852-2583-1168 或發電郵至 distribution@hkptu.org 與我們聯絡。有關派款之相關資訊可瀏覽教協網站（<https://www.hkptu.org>）及 Facebook 專頁（<https://www.facebook.com/hkptunion>）。

此致
貴會員

凱晉企業顧問有限公司

2023 年 11 月 10 日

10 November 2023

Our ref.: JOH/PP244/14H/888388

Dear sir/madam

Arrangement regarding the distribution of surplus funds of Hong Kong Professional Teachers' Union ("HKPTU")

We, Acclime Corporate Advisory (Hong Kong) Limited (formerly known as RSM Corporate Advisory (Hong Kong) Limited), refer to the letter of HKPTU of even date to its members as enclosed.

We are instructed to assist HKPTU to distribute the surplus funds to the qualified members by way of direct bank transfer or crossed cheque. For this purpose, please provide us with your bank account information should you prefer to receive your entitlement by direct bank transfer. Alternatively, should you prefer to receive your entitlement by crossed cheque, please provide us with your latest local mailing address.

Please scan the QR code or access the web address below to fill out the online form with your information and your choice of payment within one month from the date of this letter (i.e. **by 11 December 2023**).



<https://www.hkptu.org/dis/regform>

Upon receipt of your updated information, we will verify your identity by using your personal information previously maintained with HKPTU to proceed with the distribution of fund to you if you are qualified to the distribution.

Should you have any technical questions accessing or filling out the online form, or should you prefer to fill out physical paper form, please contact our hotline at +852-2583-1168 or distribution@hkptu.org. Relevant information regarding the distribution is available on HKPTU's website (<https://www.hkptu.org>) and Facebook Page (<https://www.facebook.com/hkptunion>).

Yours faithfully

Acclime Corporate Advisory (Hong Kong) Limited